

---

**Møde i Lokaludvalg (LU) 1. juli 2009, kl. 9.30 – 11.30 i mødelokalet 24.2**

---

**Til stede:** Pernille Kaplan (TR-HKtap), Jeanett Alleshaug (TAP-rep.), Ulla Svanlundh (TAP-rep.), Rune W Josephsen (AC-TAP-rep.), Mette Sonne Brendstrup (sekretariatsleder, referant)

**Afbud:** Gorm Rye Olsen (formand), Kenneth Reinicke (næstformandTR-vip), Christina Nikolajsen (TAP-rep.)

**Dagsorden:**

1. Godkendelse af dagsorden
2. Godkendelse af referat af møde i Lokaludvalg 28. maj 2009
3. Vandskade i bygn. 14 og konsekvenser – bilag: Bygningsundersøgelse, bygn. 14 udarbejdet af Dansk Bygningsanalyse A/S, juni 2009.
4. Trivselsprojekterne
5. Arbejdstilsynets genbesøg i september
6. Ressourcer og økonomi
7. Meddelelser og status:  
Nyt fra HSU  
Nyt fra HSiU
8. Næste møde
9. Eventuelt

**Ad. 1. Godkendelse af dagsorden**

Godkendt

**Ad. 2. Godkendelse af referat af møde i Lokaludvalg 28. maj 2009**

Godkendt

**Ad. 3. Vandskade i bygn. 14**

Der er en betydelig vandskade i hus 14. Det har særlig interesse for LU, idet 14.1 er sambas-hus. LU påpeger tre kritisable forhold:

1. Teknisk afdelings (TA) bestik af sagens alvor i tide.
2. Information og kommunikation har været selektiv og tilfældig. F.eks. er institutleder eller sekretariatsleder ikke blevet inddraget direkte. ISG's sikkerhedsorganisation blev formelt orienteret ved fremsendelsen af konsulentrapport fra Dansk Bygningsanalyse A/S.
3. Mangel på opfølgende handlinger og de konkrete foranstaltninger. Statusrapport fra TA er blevet efterspurgt.

I LU undrer man sig generelt over, at sagen ikke er blevet håndteret systematisk og oplever ikke at den mangeårige erfaring, der må være på RUC vedrørende vandskader, har været i anvendelse i forbindelse med hus 14. Mette skal tage dette synspunkt med til næste møde i HSiU.

#### **Ad 4. Trivselsprojekterne**

Der var en generel drøftelse og overvejelser af trivselsfaktorer, som gør sig gældende i hverdagen:

- Husenes indretning: Hvis man ikke er god til at ignorere støj er det en belastning, at have kontor som støder op til undervisningslokalerne i de gamle huse.
- K-husene: Hvorlænge skal der fortsat være basisuddannelse i K-husene? Spørgsmålet sendes videre Teknisk afd.
- Sambas-spørgelseshuse: Der står en del kontorer tomme i sambas-husene og de opleves derfor affolket, når der ikke er studerende. Derfor kunne være nyttigt at overveje en ændret brug af husene. Det oprindelige udgangspunkt var, at allokerede VIP fysisk flyttede kontor. Men af mange årsager fungerer dette system ikke længere.
- Basis-EDB-gruppen: Der forekommer at være en del uafklarethed vedr. basis-EDB-gruppen vedr. kompetencer, ansvar og bevillinger. Mette bringer spørgsmålet videre til hhv. sambas-konsortiet og ledelsen.
- Miljø og affald: Der er stadig uklarheder vedr. håndtering af EDB-affald. LU undrer sig over RUC's håndtering af affaldspapir – rengøringen putter det i samme sække som al anden affald, det må betyde at der ikke er en genbrugsordning. HSiU har miljø og affald på næste mødes dagsorden. Mette vil bringe de nævnte emner videre til det forum.

#### **Ad 5. Arbejdstilsynets genbesøg i september**

Arbejdstilsynet genbesøger ISG d. 15. september for at foretage et gruppeinterview med 7 VIP kl. 9.30 – 11.30 og med 7 TAP kl. 12.30 – 14.30.

Til VIP-gruppen er studielederne blevet bedt om at finde i alt 7 og sikrer en bred repræsentation med deltagelse af 2 fra hhv. IU-, SV- og OA-gruppen samt 1 fra EU-gruppen.

I TAP-gruppen deltager TAP-medlemmerne af Lokaludvalget samt yderligere 1 fra hhv. sambas-gruppen og sekretariatsgruppen.

#### **Ad. 6. Ressourcer og økonomi**

Ingen drøftelse under punkt pga. tid.

#### **Ad 7. Meddelelser og status**

a) **Nyt fra HSU:** Intet nyt

b) **Nyt fra HSiU møde 12. juni:**

LU tog referat af møde mellem RUC og DSB vedr. Trekroner station til efterretning – og glædede sig over, at der er dialog om kapacitetsproblemerne på stationen, samt udsigten til fire afgange i timen hver vej.

Mette kommenterede mødets drøftelser. Af særlig interesse skal nævnes

- at der formentlig vil blive en brandøvelse i den vestlige del af RUC campus som omfatter NSM og ISG.

- APV undersøgelsen i forår 2009 havde en svarprocent på 25 og kan der ikke udledes generelle konklusioner, men de konkrete problemer som nævnes i undersøgelsen vil blive

håndteret

- det blev foreslået, at næste møde har temadrøftelse miljø og affaldshåndtering
- Henrik K kunne ikke informere om vandskaden i bygn. 14, da bygningsrapporten ikke er modtaget fra Dansk Bygningsanalyse ligesom han ikke kunne bekræfte mundtlig anvisning fra firmaet om øjeblikkelige foranstaltninger.

c) Ulla orienterede om sin deltagelse i Lønkommissionens arbejde.

#### **Ad. 8. Næste møde**

Torsdag d. 24. september, kl. 9 - 11

Forslag til emner:

- Videre arbejde med trivsel og brobygning mellem VIP og TAP projekterne.

#### **Ad. 9. Eventuelt**

Ingen bemærkninger

---